
Skælskør d. 15. 2. 2015 

 

Hermed 1 forslag der bedes medtaget på den kommende generalforsamling. 

 

 

 

1. Flishugning er udgået. 

2. Der må ikke lægges noget til Skt. Hansbål 

 

Derfor dette forslag til generalforsamlingen. 

 

 

Jeg vil  foreslå at grundejerforeningen laver egen aftale med en entreprenør, så 

hugning kan foregå oktober/november efter nærmere aftale. 

 

Så skal det ikke ligge så længe som når det først er i Januar. 

 

Der kan evt laves en tilmeldingsordning, så det står klart hvor mange det er og 

hvilke matrikler. 

 

Der var jo rigtig mange, der benyttede sig af, at vi kunne køre det til Sct, 

Hansbålet, hvilket beviser,  at der må være et behov. 

 

Det bliver generelt alt for dyrt hvis hver enkelt skal køre til Gørlev mange 

gange. Vistnok 21 km for hver gang. 

 

 

Ordningen bør financieres via vort kontingent på lige fod med vedligeholdelse af 

veje og bro/trappe. 

 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Hans – H. Poulsen 

Adilsvej 1 


